



Date: 1 August 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali

CEO

Dubai Financial Market

Dubai- United Arab Emirates

Dear Sirs,

Subject: Disclosure of the status of the request submitted to the court regarding the restructure of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

With Reference to the above subject, The company's Board of Directors declares that, based on the direction of the Securities and Commodities Authority to disclose to the shareholders the statue of the request submitted to the court regarding the restructure, the Board of Directors confirms the following:

Dubai Court of Appeal issued an initial decision on 20 April 2022, appointing an accounting expert to find the company's financial position, find the reasons that led the company to cease payment of its debts, and also find whether it is possible to restructure the company. The accounting expert, Ahmed Saeed Al-Shared, was appointed to carry out the task entrusted to him. The expert lodged his report well in advance of the hearing date, This indicates the company's ability to implement the restructuring plan. At the hearing held on 18 July 2022, the appellant's attorney (the company) requested that the expert's report and the content thereof be approved. The Honourable Court postponed the case to the hearing of 5 September 2022 in order to

التاريخ: 1 أغسطس 2022

السيد/ حامد أحمد علي

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي- الامارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: إفصاح حول مستجدات الطلب المقدم الى المحكمة بخصوص إعادة الهيكلة لشركة دريك سكول انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، يعلن مجلس إدارة الشركة بأنه بناء على توجيه هيئة الأوراق المالية والسلع بالافصاح للمساهمين عن موقف الطلب المقدم الى المحكمة بخصوص إعادة الهيكلة، يؤكد مجلس الإدارة على ما يلي:

أصدرت محكمة استئناف دبي حكماً تهديداً بتاريخ 20 ابريل 2022 يقضي بندب خبير محاسبي وذلك لبيان وضع الشركة المالي وبيان الاسباب التي أدت الى توقف الشركة عن تسديد مديونيتها وبيان إمكانية إعادة الهيكلة للشركة.

تم ندب الخبير المحاسبي أحمد سعيد الشارد للقيام بالمهمة الموكولة إليه، قدم الخبير تقريره قبل موعد الجلسة بفترة مناسبة بما يفيد قدرة الشركة على تنفيذ خطة إعادة الهيكلة.

في الجلسة المنعقدة بتاريخ 18 يوليو 2022 طلب وكيل المستأنفة (الشركة) اعتماد تقرير الخبرة واعتماد ما ورد به، حيث قررت المحكمة المؤقرة تأجيل الدعوى لجلسة 5 سبتمبر 2022 وذلك للبت في ما جاء بتقرير الخبرة.

في حال إقرار خطة إعادة الهيكلة وفقاً للتصويت التي حصلت عليه بالموافقة، فسيتم شطب 90% من مديونية الشركة وتسديد ما قيمته 10% من المديونية المترصدة وفقاً لما ورد في خطة

Drake & Scull

decide on the expert's report, In the event that the restructuring plan is approved according to the vote of approval, 90% of the company's indebtedness will be written off and 10% of the allocated indebtedness will be paid in accordance with the content of the restructuring plan, noting that the indebtedness to governmental authorities or labor rights will be excluded so that it will be paid in full, in order to reach a debt amount equal to zero with respect to the debts subject to the restructuring plan. Once the procedures for the request submitted to the court are completed, the rest of the procedures agreed upon in the plan will be initiated, including raising the company's capital and submitting a request to return the company's shares to trade in the Dubai Financial Market. The Board of Directors seeks to obtain the court's decision as soon as possible and it strives to expedite the litigation procedures in accordance with the provisions of Article 108 of the Bankruptcy Law (the court issues its decision approving the restructuring plan as a summary matter after verifying all conditions), in order to avoid any financial damages that may affect the company as a result of any delay in the litigation procedures. The Board of Directors also affirms its confidence in the just and impartial judiciary, and its certainty that any delay in the procedures is beyond its control and the control of any party.

Sincerely Yours,

Dana Abu Al Ghanam

Board secretary

إعادة الهيكلة مع الإشارة الى أنه سيتم استثناء المديونية المترصدة لجهات حكومية أو للحقوق العمالية بحيث يتم تسديدها بالكامل ، وذلك للوصول الى حجم مديونية يعادل صفر فيما يتعلق بالديون الخاضعة لخطة إعادة الهيكلة.

فور استكمال إجراءات الطلب المقدم الى المحكمة، فسيتم المباشرة باستكمال باقي الإجراءات المتفق عليها في الخطة من رفع رأسمال الشركة وتقديم طلب إعادة أسهم الشركة للتداول في سوق دبي المالي.

يسعى مجلس الإدارة الي الحصول على قرار المحكمة بأقرب وقت ممكن وانه يسعى جاهد لتسريع إجراءات التقاضي وفقاً لما نصت عليه المادة 108 من قانون الافلاس (تصدر المحكمة قرارها بالمصادقة على خطة إعادة الهيكلة على وجه الاستعجال بعد التحقق من جميع الشروط)، وذلك لتجنب أية أضرار مالية قد تلحق بالشركة نتيجة أي تأخير يحصل في إجراءات التقاضي. ويؤكد مجلس الادارة أيضاً على ثقته بالقضاء العادل والنزيه، ويقرنه بأن أي تأخير حاصل في الإجراءات هو خارج عن إرادته وعن أي طرف.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

دانا أبو الغنم

أمين سر مجلس الإدارة



